
Protokół Nr  25 /2024 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 20 lutego 2024 roku 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Frontczak  Renata– przewodnicząca komisji 

2. Szulc Igor – zastępca przewodniczącej komisji 

3. Gawrysiak Renata – członek komisji 

4. Czarniak Janusz – członek komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Górska Kinga - referent 

4. Kilimiak Urszula – inspektor 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Spotkanie w terenie z mieszkańcem Modliborzyc. 

3. Zakończenie posiedzenia. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji, radna Renata Frontczak o godz.9.00 

otworzyła posiedzenie Komisji. Następnie powitała Przewodniczącą Rady Gminy Panią 

Wiesławę Posadzy, członków komisji, Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka oraz Pana 

Przemysława Nakoniecznego. 

Ad  2. Spotkanie w terenie z mieszkańcem Modliborzyc w sprawie wniosku jaki złożył w 

dniu 1 lutego  2024 roku dotyczącego uznania za pomniki przyrody dwa dęby rosnące na 

skraju lasu przy drodze powiatowej Rejna-Modliborzyce oraz uznania alei lipowej w 

Modliborzycach jako chronionej prawem- łącznie 54 lipy. 

Radna Renata Frontczak – Komisja wróciła z terenu z oględzin dębów, ze spotkania z Panem 

Przemysławem Nakoniecznym. Dęby rosną przy drodze powiatowej, widać , że były 

przycinane , ale przez kogo nie wiadomo, czy przez powiat czy nadleśnictwo. I czy te dęby 

zasługują na miano pomników przyrody, nie wyróżniają się niczym szczególnym. W głębi lasu 

jest więcej dębów i są zdecydowanie ładniejsze, ale Panu chodzi akurat o te dwa rosnące na 

szlaku. 



Pan Marcin Filipiak – poinformował, że to nie jest tak, że my negujemy to co mieszkaniec 

sugeruje, wiemy, że to jest fajne, potrzebne miejsce, mamy to w naszych planach, to nie jest 

tak, że u nas nic się nie dzieje. 

Radny Janusz Czarniak – uważa, że to dobry pomysł na promowanie naszej gminy, idąc w 

głąb lasu można zobaczyć kolejne dęby. Byłaby to wizytówka w pewnym sensie. 

Radny Igor Szulc – uważa, że wniosek jest niezasadny, gdy dęby zostaną uznane za pomniki 

przyrody to o zgodę na każde przycięcie gałęzi  trzeba będzie się zwracać do Regionalnej 

Dyrekcji Ochrony Środowiska. Będą z pewnością niezbędne pewne zabiegi, sam autor tego 

wniosku to powiedział. 

Poza tym jest linia i jest droga powiatowa., więc pewne zabiegi będą niezbędne. 

Radny zasugerował, aby zrobić  tabliczkę informującą o tym , że w głębi lasu są piękne dęby 

warte obejrzenia.  

Radna Renata Gawrysiak – wyraziła swoją opinię w tej kwestii, informując, czy aż takie mogą 

być problemy  z tymi dębami ? Jeden z nich jest tak przycięty, że długo jeszcze  nie będzie 

takiej potrzeby aby go przycinać. 

Radna Wiesława Posadzy  - zapytała pracownika urzędu czy są jakieś przepisy , które mówią 

co może być pomnikiem przyrody ? 

Pani Kinga Górska – odpowiedziała, że aby uznać drzewo za pomnik przyrody musi mieć ono 

minimum 300 cm w obwodzie. Obwód pnia mierzony jest na wysokości 130 cm. 

Pan Marcin Filipiak – zapytał pracownika czy są jakieś obwarowania co do lokalizacji drzew 

uznanych za pomniki przyrody. 

Pani Kinga Górska – odpowiedziała, iż w przepisach nie ma żadnych obwarowań co do 

lokalizacji. 

Pracownik poinformował również, że uznanie alei lipowej jako chronionej prawem będzie się 

wiązało z pewnymi kosztami finansowymi i każde przycięcie będzie wymagało zgody . 

Ze względu na to, iż materiały na najbliższą sesję zostały już wysłane radnym komisja wyda 

swoją opinię w kwestii  powyższego wniosku na następnym posiedzeniu. 

Ad  3. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodnicząca Komisji , radna Renata 

Frontczak podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 20 lutego 2024 r., godz. 11.30. 

Protokołowała:                                                                 Prowadzący posiedzenie 

Urszula Kilimiak                                                                             Renata Frontczak 


